
 
 

 

 
 

Znak sprawy: WSP.0012.5.8.2023 

Dotyczy interpelacji: KRM.0003.717.2023 

Pani  
Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

 W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie poprowadzenia rozmów z Unią Tarnów ŻSSA  

w zakresie współfinansowania działalności Klubu, przedstawiam następującą informację.  

 W pierwszej kolejności podaję dane dotyczące wsparcia finansowego z budżetu Tarnowa 

dla Spółki w latach 2013 do 2022. 

rok 2013 r. 2014 r. 2015 r. 2016 r. 2017 r. 2018 r. 2019 r. 2020 r. 2021 r. 2022 r. 

 
 
 
 
 

Wydział 
Sportu 280.000,- 180.000,- 95.000,- 90.000,- 45.000,- 31.200,- 

39.600,- 
 

Dodatkowo 
dofinansowano 

Memoriał K. 
Rempały w 

2019 r. - kwota 
25.000,-  

37.200,- 
 

Umowa 
20.000,- zł 

na 
organizację 
Memoriału 
K. Rempały 

- ze 
względu na 
pandemię 
Memoriał 
odwołano 

30.000,- 

Dotacje: 
oferty nie 

zostały 
rozpatrzone, 
nie spełniały 
wymogów 
formalnych 
konkursów 

 

Wydział 
Komunikacji 
Społecznej 

40.000 25.000 - - - 80.500 - - - 
Memoriał K. 

Rempały 
5.000 

 

Łącznie dofinansowanie Spółki z budżetu miasta 2013-2022 
- dotacje: 828.000,- zł 
- inne: 45.000,- zł  
- promocja miasta Tarnowa poprzez sport: 150.500,- zł. 

 

Należy także podkreślić rolę niektórych miejskich spółek, które w okresie ostatnich 3 lat  

w różnej formie przeznaczyły na wsparcie tarnowskiego żużla kwotę ponad 180.000,- zł. Zastosowano 

również w niektórych przypadkach ratalne rozłożenie spłat zaległych płatności. 

Miasto Tarnów finansuje sport w miarę finansowych możliwości corocznego budżetu, który 

uwzględniać musi naturalnie wszystkie dziedziny życia społecznego i gospodarczego miasta.  

W obszarze sportu szczególny nacisk kładziemy na finansowanie sportu dzieci i młodzieży oraz na 

utrzymanie miejskiej bazy sportowo-rekreacyjnej, przeznaczonej dla mieszkańców.  

Uważam, że Unia Tarnów, działająca jako Sportowa Spółka Akcyjna, ma znacznie większe 

możliwości pozyskiwania sponsorów, niż kluby posiadające sekcje młodzieżowe, które bardziej 

potrzebują miejskiego wsparcia.  

 



 
 

 

 

 

 

Warto zaznaczyć, że budżet Spółki w przeważającej części budują środki pozyskiwane od 

sponsorów, reklamodawców oraz wpływy ze sprzedaży biletów i karnetów.  

W zakresie wsparcia dla sportu z budżetu miasta, proszę również mieć na uwadze potrzeby 

innych klubów, w tym tych biorących udział w rozgrywkach na najwyższym poziomie rozgrywek 

krajowych. Mam na myśli Klub Sportowy Jaskółka Sp. z o.o. oraz Volley Jedynka Tarnów  

Sp. z o.o., których mecze także gromadzą sporą liczbę kibiców. 

Z pozostałych klubów, prowadzących szeroką działalność w różnych sportowych kategoriach 

wiekowych, warto wymienić MKS Pałac Młodzieży (Klub wielosekcyjny), Klub Piłkarski Błękitni 1947 

Tarnów, Klub Sportowy Błękitni, Klub Sportowy Metal Tarnów, Klub Sportowy Iskra Tarnów, MKS 

Tarnovia, i wiele innych. Z dotacji budżetu miasta corocznie korzysta ok. 45-50 klubów sportowych, dla 

których podstawę utrzymania działalności sportowej stanowi właśnie miejskie wsparcie. 

Chcę także przypomnieć, że na wysokość budżetu miasta, w tym części przeznaczanej 

corocznie na rozwój sportu, mają podstawowy wpływ źródła dochodów, również te, o których 

wysokości decydują Państwo Radni. 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Adresat, 

2. a/a 

 
Sprawę prowadzi: 
Marek Baran 
Dyrektor Wydziału Sportu 
w Urzędzie Miasta Tarnowa 
tel. 14 68-82-455 
e-mail: m.baran@umt.tarnow.pl 
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